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INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkańców Miasta Ciechanów, a w szczególności 
mieszkańców ulic Komunalnej, Wiejskiej i Rybnej, zwracam się z uprzejmą 
prośbą o podjęcie działań zmierzających do opracowania niezbędnej 
dokumentacji technicznej dotyczącej budowy tych ulic.

Uzasadnienie

Mieszkańcy ulic Komunalnej, Wiejskiej i Rybnej od dłuższego czasu 
borykają się z problemami wynikającymi z braku odpowiedniej 
infrastruktury drogowej. Obecny stan dróg w tych rejonach znacząco 
wpływa na jakość życia mieszkańców oraz utrudnia dostęp do ich posesji. 
Liczne interwencje dotyczące fatalnego stanu technicznego dróg, ich 
niskiej przepustowości oraz problemów z odwodnieniem terenów świadczą 
o pilnej potrzebie rozwiązania tego problemu.

Problemy zgłaszane przez mieszkańców:

• Nierówności i dziury w nawierzchni, które są przyczyną częstych 
uszkodzeń pojazdów.

• Brak chodników, co stanowi zagrożenie dla pieszych.

• Problemy z odprowadzaniem wód opadowych, które powodują 
zalewanie posesji.

• Brak odpowiedniego oświetlenia ulicznego, co znacząco wpływa na 
bezpieczeństwo mieszkańców.



W związku z powyższym, wnioskuję o podjęcie następujących działań:

1. Zlecenie opracowania dokumentacji technicznej:

• Projekt budowy i modernizacji ulic Komunalnej, Wiejskiej i Rybnej, 
uwzględniający konieczność poprawy stanu nawierzchni, budowy 
chodników, systemu odwodnienia oraz oświetlenia ulicznego.

• Przeprowadzenie niezbędnych anal iz geotechnicznych                     
i hydrologicznych, które umożliwią właściwe zaplanowanie prac 
budowlanych.

2. Zabezpieczenie środków finansowych:

• Uwzględnienie w budżecie Miasta Ciechanów na rok 2025 środków 
na opracowanie dokumentacji technicznej oraz późniejszą 
realizację inwestycji.

• Poszukiwanie moż l iwości dofinansowania ze ś rodków 
zewnętrznych, takich jak fundusze Unii Europejskiej czy programy 
krajowe wspierające rozwój infrastruktury drogowej.

Podsumowanie

Uważam, że realizacja powyższych działań przyczyni się do znaczącej 
poprawy warunków życia mieszkańców ulic Komunalnej, Wiejskiej              
i Rybnej, a także podniesie standard infrastruktury miejskiej w 
Ciechanowie. W związku z tym proszę Pana Prezydenta o priorytetowe 
potraktowanie tego zagadnienia oraz o informację zwrotną dotyczącą 
planowanych kroków i harmonogramu prac.

        Z poważaniem,

Stanisław Hubert Bronowski

    Radny Miasta Ciechanów

Do wiadomości:

Zarząd Osiedla „Podzamcze"
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